



May 26, 2022

CALL FOR NEW COMMITTEE MEMBERS (LGBTQ)

Unifor Local 2002 is seeking interested members who identify as part of our equity seeking group to **join the LGBTQ Equity Committee. Please apply via the email below by June 2nd, 2022 at 17:00h Eastern Time.**

This Standing Committee provided for in our Bylaws (3.6.01) is tasked with representing the interests of 2SLGBTQIA+ workers within our Local; namely by participating in political campaigns, public events, educating fellow workers, and other activities to improve the working lives of these and other members.

Interested members should reach out to the Chairperson, Ky Rees at ky.rees@mun.ca who will liaise with the Executive Board on your behalf for the consideration of your application. Please note that per our bylaws Committee members are either elected or appointed by the Executive Board. Every opportunity will be afforded to interested members.

Thank you for your interest in advance!
Solidarity forever!

Ky Rees (they/them)
Unifor Local 2002 District 501
Chairperson, Local 2002 LGBTQ Equity Committee

Christine Bower
Chairperson, Board of Trustees
Equity Group Liaison, Local 2002 Executive Board





26 mai 2022

APPEL À NOUVEAUX MEMBRES DU COMITÉ (LGBTQ)

La section locale 2002 d'Unifor est à la recherche de membres intéressés qui s'identifient comme faisant partie de notre groupe en quête d'équité **pour se joindre au comité d'équité LGBTQ. Veuillez postuler via l'e-mail ci-dessous avant le 2 juin 2022 à 17h00, heure de l'Est.**

Ce comité permanent prévu à nos statuts (3.6.01) est chargé de représenter les intérêts des travailleurs 2SLGBTQIA+ au sein de notre Local ; notamment en participant à des campagnes politiques, à des événements publics, en éduquant les collègues de travail et à d'autres activités visant à améliorer la vie professionnelle de ces membres et d'autres.

Les membres intéressés doivent contacter la chaire, Ky Rees à ky.rees@mun.ca qui assurera la liaison avec le conseil exécutif en votre nom pour l'examen de votre candidature. Veuillez noter que, conformément à nos statuts, les membres du comité sont soit élus, soit nommés par le conseil d'administration. Toutes les opportunités seront offertes aux membres intéressés.

Merci d'avance pour votre intérêt!
Solidarité pour toujours!

Ky Rees
Section locale 2002 d'Unifor, district 501
Chaire, Comité d'équité LGBTQ de la section locale 2002

Christine Bower
Chaire, Conseil d'administration
Liaison, Conseil exécutif de la section locale 2002

